
PROTOKOLL NR:2 Verksamhetsåret 2019. 
Fört vid styrelsemöte med Häljarp/Saxtorp Byaförening, 2019-02-12, kl.18.30 i 
Tallstugan. 
 

Närvarande: Göran Wramfelt, Flemming Denne, Bodil Karlström, Bertil Karlström 
och Christian Jönsson 

  
Förhindrade: Rolf Malmsten, Sven-Olof Westman, Charli Ahl Ludvigsson 
 

 
  
§  1 Mötets öppnande 

Ordföranden hälsade de närvarande välkomna till dagens möte och 
förklarade öppnade mötet.  
 

§  2. Dagordningen 

Dagordningen som har tidigare varit utsänd godkändes att arbeta efter. 
 

§ 3. Val av justerare 
Bodil Karlström valdes att tillsammans med ordföranden justera dagens 
protokoll. 

 
§  4. Föregående mötesprotokoll 

Protokollet är tidigare utdelat digitalt och justerat, godkändes och lades 
till handlingarna. 

 

§  5. Inkomna skrivelser 
Ordföranden rapporterade att det inkommit skrivelser från nya 
medlemmar som angett namn och adresser.  
Johan Ritz har i en skrivelse meddelat att han gärna kommer till 
Årsmötet och informerar om mölla. 
Torkild Strandberg har föreslagit att vi kontaktar Gatukontoret får att få 
en talare därifrån som kan informera om ombyggnaden av korsningen 
Barsebäcksvägen/Landskronavägen. 
Ordföranden tar kontakt med chefen på Gatukontoret. 
 

§  6. Avgångna skrivelser 

Ordföranden rapporterade att det fanns inga avgående skrivelser 
 

§  7. Rapporter 

a. Ordföranden 
Ordföranden Kommer att ta kontakt med kommunen angående 
farthinder på genomfartsgatorna i byn. 
Ordföranden tar kontakt med kommunen angående den nya gången 
mellan Sandvägen och Lilla Byvägen. Det måste skyltas upp att det är en 
gång- och cykelväg. Den behöver också belysning.  Idag händer det att 
bilar kör på denna gången. 
Vidare måste det anläggas en trottoar längs Axeltoftavägen från bron 
över Saxån till korsningen mot Toftavägen. 
Längs Barsebäcksvägen, från infarten till Nattljusgården och till 
Olofstorpsvägen måste det anläggas en gång/cykelväg.  
Ett ordnat övergångsställe bör anläggas över Barsebäcksvägen där stigen 
korsar vägen norr om Nattljusgården vidare mot Sandåkerskolan. Det är 
många barn som dagligen går denna stig på väg till och från skolan. 



b. Kassören 

Kassörens redovisning som tidigare var utsänd, godkändes och lades till 
handlingarna. 
 

c. Övrigt 
Förekom inget. 
 

§   8. Aktiviteter under 2019. 

a) Häljarpsdagen 
Dagens utformning diskuterades och vi kommer att utveckla 
omfattningen vid kommande styrelsemöten. 
Det kan vara lämpligt att ha Miniloppet under Häljarpsdagen. 
 

b) Valborgsfirandet 
Frågan får bero till ett möte senare i februari. Charli har kontakt med 
de andra föreningarna som skall delta i genomförandet. 
Charli undersöker om vi kan hyra en större karusell och hoppborg. 
Diskuterads att hyra ett större tält än det vi hade förra året. Angående 
musik undersöker Bertil med Leif Rickard om han kan delta och 
spela för oss. 
Sven-Olof får höra med församlingen om någon präst kan hålla talet 
till våren. 
 

c) Bok om Häljarps historia 
Sven-Olof har varit i kontakt med ABF och fått klartecken på att vi 
kan göra en nyutgåva av den bok son trycktes 1988. 
Göran har varit i kontakt med KePa-Tryck som tryckte den tidigare 
utgåvan av boken. 
Då den trycktes fanns inte digitalt underlag, men de har ett exemplar 
av boken som dom kan skanna in inför nytryckning. Göran kommer 
att få en offert på tryckning av 1000 stycken. För att klara kostnaden 
diskuterades möjliga sponsorer. 
 

d) Miniloppet 
Arrangeras under Häljarpsdagen 
 

§  9. Årsmöte 2019 
a) Årsberättelsen 
Det finns ut utkast till denna på cirkulation i styrelsen. Bertil bearbetar 
denna till slutligt utförande. 
 
b) Verksamhetsplan 2019 
Blir i stort lika med aktiviteterna under 2019, se §8. 
 
c) Dagordning 
Bertil tar fram ett förslag som sändes ut i styrelsen för kommentarer. 
 

§ 10. Övriga frågor 
Bertil föreslog att vi ska kontakta alla företag som finns i Häljarp för att 
få in dem som medlemmar i föreningen. De kan då få sin logga på vår 
hemsida samt en länk till sin egen hemsida. 
Flemming försöker ta fram e-postadresser till berörda företag. 
   



§ 11. Nästa styrelsemöte 
 Nästa styrelsemöte den 20 mars 2019. 
 
§12 Avslutning 
 Då dagordningen var avklarad tackade ordföranden och avslutade mötet. 
  
 

Vid protokollet 
 
 
 

Christian Jönsson   
  
 
Ordföranden    Justerare 
 
 
Göran Wramfelt   Bodil Karlström 


